
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 19. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 1358

Det fremgår af artiklen ”Plejehjem og hjemmepleje kom bagerst i køen, da staten priorite-

rede værnemidler” på www.dr.dk 4/5-20 på baggrund af en aktindsigt, som DR har fået,

at Lægemiddelstyrelsen havde meldt ud, at indkøbet af værnemidler til det danske sund-

hedsvæsen i den nuværende situation skal ske til regionerne. Vil ministeren med henvis-

ning til artiklen og i fortsættelse af samråd 16/6-20 oplyse, om det var Lægemiddelstyrel-

sens eller ministerens beslutning, at sygehuse skulle prioriteres fremfor plejehjem ved ud-

deling af værnemidler?

https://www.dr.dk/nyheder/indland/plejehjem-og-hjemmepleje-kom-bagerst-i-koeen-da-

staten-prioriterede-vaernemidler

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jane Heitmann
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